
 

vastgesteld 

 

gecombineerd VERSLAG van de Medezeggenschapsoverleggen van de regio Goeree-Overflakkee 

op woensdag 12 oktober 2022 en donderdag 20 oktober 2022 

 

Woensdag 12 oktober 2022 

van 14.00 tot 14.30 uur in gebouw de Werf 

Aanwezig: 

Regiomanagement: Judith de Bruijn 

Projectmedewerker: Marjolijn Wervers 

CR: Leo Molendijk, Dirk-Jan Pegels 

OR: Jan van Hassent, Margaret de Geus 

Verslag: Dorinda Tiggelman 

 

 

SVP voor regio GO – stand van zaken 

Judith geeft een presentatie. 

Er is een SVP gemaakt met deelplannen voor de regio: 

• Optimaliseren Oosterschelde woningen: 2 aanleunwoningen per Oosterschelde woning. 

• Uitzoeken hoeveel kantoorplekken er nodig zijn op de huidige plek van de Werf. 

• Gebied tussen DOK 16 en Krammerlaan – doelgroep: hoog complexe zorg. Een pand 

waarbinnen de 24 uurs zorg (wonen, dagbesteding en behandelen) binnen één pand geboden 

kan worden. 

Er komt een sessie om vorm en inhoud te geven aan dit woongebied. MZO-leden geven 

tijdens MZO van 20 oktober a.s. aan wie hieraan mee willen denken. 

• Bouwvlek bij de hoge Delta’s = de laatste fase. 

 

In de regio moet nog een slag gemaakt worden met de gebouwen die er nu (nog) staan. Een 

match moet gemaakt worden met het profiel van de woning en de persona’s van de cliënten. 

De panden die als eerste vervangen moeten worden, zijn de Dijk-woningen, de woningen in Oude-

Tonge, Volkerakpad 8+10 en Haringvliet 5 (= Aak). Als de Aak weg is, was het de intentie dat er 

een verbinding zou komen tussen DOK 16 en de Kwekerij; dit wordt dan de buitenruimte van de 

Kas. 

Als eerste is het 24-uurs zorg pand nodig gecombineerd met het optimaliseren van de 

Oosterschelde woningen. Daarna volgt de rest. 

Planning 2028-2030. 

 

De MZO-leden gaan accoord met de voorgestelde fasering van het regioplan SVP. 

Een pré vinden ze het voorstel m.b.t. de ruil met AM van de Dijk-woningen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Donderdag 20 oktober 2022 

van 13.30 tot 15.00 uur in gebouw de Werf 

 

Aanwezig: 

Regiomanagement: Judith de Bruijn 

CR: Leo Molendijk, Dirk-Jan Pegels, Miranda Kers 

OR: Jan van Hassent 

Verslag: Dorinda Tiggelman 

 

 

Opening 

Iedereen wordt door Judith van harte welkom geheten bij het MZO. 

Zij geeft aan dat zij gast is in het MZO en dat om deze reden eigenlijk iemand vanuit de CR of OR 

voorzitter van dit overleg zou moeten zijn: tijdens dit overleg kan Judith bevraagd worden door de 

CR en de OR. 

Voor dit overleg is Judith de voorzitter, Leo neemt het volgende overleg voor zijn rekening. 

 

Kennismaking met Marcella Karstens en Marjolijn Ploeger (cliëntvertrouwenspersonen LSR) 

Judith deelt mee dat de kennismaking met de CVP vanuit LSR met excuses is afgezegd vanwege 

een in company training. 

Afgelopen maandag heeft Judith kennis gemaakt met Marcella Karstens (CVP Zuidwester) en 

Marjolijn Ploeger (CVP WZD). 

Marcella en Marjolijn zullen uitgenodigd worden voor een volgend MZO. 

 

Mededelingen 

Dit is laatste werkdag van Marjolijn Wervers als projectmedewerker bij Zuidwester. 

Ze wordt bedankt voor haar inzet voor het MZO en allerlei andere hand-en-spandiensten die ze 

heeft verricht voor de CR. 

Vanmorgen tijdens het RMT hebben haar directe collega’s al met gebak afscheid van haar 

afgenomen. 

 

Een oud medewerker van Zuidwester had zich aangeboden als CR-lid. Omdat er bij hem geen 

sprake is van enige verwantschap, kan dit helaas niet door gaan. Wel zou hij benaderd kunnen 

worden of hij geïnteresseerd is om een rol te spelen in de (coach van) de Bewonersraad (een 

klein dienstverband). Als hij hier voor open staat, zou hij wel benoemd mogen worden. Judith gaat 

dit met de oud medewerker bespreken. Als hij hiervan af ziet, wordt er een vacature gesteld voor 

vacature coach bewonersraad. 

 

Concept-verslag Medezeggenschapsoverleg d.d. 17 maart 2022 

Het verslag wordt doorgenomen. 

• Aan Esther Pet zal gevraagd worden wat de stand van zaken is van ‘It’s starts with a spark’ en 

wie dat van haar gaat overnemen. 

• Dirk-Jan geeft aan graag aan een ontruimingsoefening mee te willen doen. Dit wordt aan 

Louis doorgegeven. 

Het verslag wordt vastgesteld. 

 

Sluitingsdagen dagbesteding 2023 – Stella Iken 

Stella geeft een toelichting. 

Het is erg laat om het nu nog over de sluitingsdagen dagbesteding voor 2023 te hebben. Dit is 

overmacht vanwege het vertrek Annebet en de hectiek rondom de zomerinterventie. Voor volgend 

jaar wordt dit eerder opgepakt. 

 

 

 



 

In principe gaan we door op het voorstel van voorgaande jaren met hetzelfde aantal dagen. 

Een afwijking t.o.v. de voorgaande jaren is dat er in december een volledige sluitingsweek komt 

tussen Kerst en Oud&Nieuw i.p.v. 1 open dag in deze week voor activiteiten voor de cliënten. De 

ervaring heeft nl. geleerd dat hier weinig gebruik van wordt gemaakt.  

Voor 2023 valt de Kerst beter waardoor dat deze volledige sluiting mogelijk is. De inloopdag is er 

tussenuit gehaald. Voor de sluitingsweek zal beter bekeken worden wat er op de woningen 

aangeboden kan worden. 

Uniformiteit vanuit de vakgroep voor alle regio’s wordt als positief gezien. 

 

Voor 2023 zal de Dag van de dagbesteding (20 juni) als ook de Kerstmarkt (8 december) weer 

goed worden opgepakt. Hierdoor zijn er eigenlijk 18 echte sluitingsdagen en 1 feestje (de 

Kerstmarkt). 

Het totaal aantal sluitingsdagen is incl. feestdagen: 19. Dit is hetzelfde als de voorgaande jaren. 

Sluitingsdagen dagbesteding zijn er om Zuidwester 10 dagdelen dagbesteding aanbiedt en 9 

dagdelen betaald krijgt. 

De sluitingsdagen worden door het MZO vastgesteld. 

 

Vergaderschema Medezeggenschapsoverleggen 2023 

MZO gaat accoord met het voorstelde vergaderschema. De vergaderingen zullen hybride (live in 

de Werf en via Teams) plaats vinden. 

 

Doorkijk Q4 2022 en opmaat jaarplan 2023 

Judith geeft een presentatie. 

Voor 2022 hebben we een fors, pittig en ambitieus jaarplan. De vraag is hoe we e.e.a. kunnen 

meten. 

Samen met het RMT heeft Judith besloten te stoppen met rennen en te zorgen dat we goed in de 

startblokken voor 2023 komen te staan. 

Dan hebben we nl. al genoeg te doen. 

De doelen voor de laatste twee maanden voor dit jaar: de clusterverdeling komt goed te staan, 

bedden zijn op orde, bepalen hoe het jaarplan voor 2023 er uit komt te zien, de begroting voor 

2023 op orde brengen. 

Eind november vindt er nog 1 Strategiedag plaats om met de verschillende disciplines het 

jaarplan 2023 voor de regio GO op te stellen. Hier zal door Judith samen met de ZM in 2023 op 

gestuurd worden. 

Het MZO vindt het een goed plan. 

 

Begroting 2023 – stand van zaken 

Judith geeft een presentatie. Een paar punten hieruit: 

• Het aantal begrote plaatsen is iets terug gebracht. 

• Er komt geen wens-begroting, maar een begroting op de norm. 

• Dagbesteding voor de cliënten is generiek van 10.00 tot 16.00 uur geworden. 

Vervolgens vinden er begrotingsgesprekken in het BO. 

 

Algemeen kan gesteld worden dat de PNIL en de meerzorg solidariteit voor een groot tekort 

hebben gezorgd. In de regio GO is overeind gebleven dat we op de norm kunnen gaan werken. 

 

Qua bezetting is de verwachting dat we 2022 iets boven de 289 waarschijnlijk op 290/290,5 

zullen gaan afsluiten. 

De PNIL inzet is iets aan het dalen. 

Het ziekteverzuim gaat, naast de Corona, ook de goede kant op. 

Op basis van dit alles zit er een positief kantelpuntje aan te komen. 

 



 

Op dit moment hebben alle medewerkers dagbesteding een gesprek met hun ZM om o.b.v. een 

belangstellingsinventarisatie te bekijken of ze wel/niet gecombineerd wonen/dagbesteding willen 

gaan werken. 

 

Er zijn PNIL’ers die in dienst willen komen; hier moet met HR goed naar gekeken gaan worden. 

Als werkgever moeten we stappen gaan maken in flexibiliteit in de roosters en gaan kijken naar 

een jaarsystematiek. 

 

De regio’s hebben voor 2023 waarschijnlijk allemaal een negatieve taakstelling. 

Zodra de begroting definitief is, laat Judith deze zien. 

 

Energie 

Het energiecontract van Zuidwester is voor dit jaar en voor 2023 nog gunstig. M.b.t. het 

verduurzamen gaat Zuidwester alvast voorsorteren met het leggen van zonnepanelen. Hiermee 

wordt begonnen in de regio GO. Binnen nu en 2 jaar is het de verwachting dat er 600 

zonnepanelen worden gelegd. 

 

Verwantenbijeenkomst – Is hier behoefte aan? 

M.b.t. zomerinterventies heeft Judith 4 inloopbijeenkomsten voor medewerkers gehouden: 2 voor 

de medewerkers dagbesteding (met een ruime opkomst van 40 en 25 medewerkers) en 2 voor 

de medewerkers wonen (met een beperkte opkomst van 9 en 3 medewerkers). 

Tijdens deze bijeenkomsten werd de vraag gesteld of hier vanuit de verwanten ook behoefte aan 

is. 

De CR-leden geven hierop aan dat hun ervaring vanuit een eerdere bijeenkomst is dat de 

opkomst hiervan helaas erg laag is. 

Wel geven de CR-leden aan de driehoeks bijeenkomsten, die voor de Corona plaats vinden, als 

zeer positief te hebben ervaren. Judith neemt dit idee mee om deze weer nieuw leven in te 

blazen, mogelijk als aftrap naar het nieuwe jaar (Q1). 

 

Rondvraag 

Op de vraag wanneer de Brasserie wel/niet open is, geeft Judith aan dat de Brasserie op zaterdag 

open is en op zondag dicht. Mogelijk gaat de Brasserie ook op één doordeweekse dag dicht. Dit 

hangt af van het aantal cliënten dat dagbesteding heeft; er zijn te weinig cliënten om de inzet van 

het personeel te verwezenlijken. 

 

Sluiting 

Het volgende MZO zou plaats vinden op donderdag 8 december a.s., maar omdat Jan en 

Margaret dan i.v.m. een ICD-training verhinderd zijn, wordt het MZO verschoven naar dinsdag 6 

december a.s. van 13.45 tot 15.00 uur (in de Werf en via Teams). 

Onder dankzegging van ieders aanwezigheid en inbreng sluit Judith de vergadering. 


